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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI Saziv

Plenarna sednice Skupštine
SP-011
Priština, 14. decembar  2017. i  25. januar 2018.

Z A P I S N I K

SA PLENARNE SEDNICE SKUPŠTINE REPUBLIKE KOSOVO OD
14. DECEMBAR 2017. I 25. JANUAR 2018.

Sednici je predsedavao Kujtim Shala, potpredsednik Skupštine, uz pomoć potpredsednice ,
Mufera Shinik.

Predsedavajući je otvorio rad plenarne sednice prema dnevnom redu, koji je pripremilo
Predsedništvo Skupštine, uz saglasnost parlamentarnih grupa, na sednici od 7 decembra
2017.

1. Vreme za deklarisanje van dnevnog reda

U vezi ove tačke dnevnog reda govorili su poslanici: Avdullah Hoti, Xhevahire Izmaku,
Lutfi Zharku, Visar Ymeri, Teuta Haxhiu, Milaim Zeka, Rexhep Selimi, Hajdar Beqa,
Hykmete Bajrami, premijer Ramush Haradinaj i ministar Pal Lekaj, čije diskusije su
inkorporisane u transkript.

2. Vreme za parlamentarna pitanja

Poslanik  Faton Topalli postavio je pitanje za ministra za infrastrukturu  Pal Lekaj, u vezi
železnice u Uroševcu.
Ministar Pal Lekaj je odgovorio na pitanje poslanika.
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Poslanik Faton Topalli postavio je pitanje za premijera Ramush Haradinaj, u vezi
implementacije zelenog kartona.
Premijer Ramush Haradinaj odgovorio je na pitanje poslanika

Poslanica Time Kadrijaj postavila je pitanje za ministra Pal Lekaj, u vezi planiranja
Ministarstva za infrastrukturu o završetku radova na putu Dečane – Plav
Ministri Pal Lekaj odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanica Albulena Haxhiu postavila je pitanje za premijera Ramush Haradinaju vezi
prosleđivanja Nacrta zakona o Vladi
Premijer Ramush Haradinaj odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanik Liburn Aliu postavio je pitanje za ministarku MSPP Albena Reshitaj, u vezi
građevinske dozvole za izgradnju autoputa Priština – Elez Han.
Ministarka Albena Reshitaj odgovorila je na pitanje poslanika.

Poslanik Liburn Aliu postavio je pitanje za ministarku MSPP Albena Reshitaj, u vezi
građevinskih dozvola za gradnje III kategorije, izdato od MSPP.
Ministarka Albena Reshitaj odgovorila je na pitanje poslanika.

Poslanik Arbër Rexhaj postavio  je pitanje za ministra za kulturu, omladinu i sport Kujtim
Gashi, u vezi zaštite objekta od istorijske vrednosti pri Istorijskom centru Prizren.
Ministar Kujtim Gashi odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanica Mirjeta Kalludra i postavila je pitanje za ministra za rad i socijalno staranje
Skender Reçica, u vezi budžetskih planiranja za 2018. Godinu za sprovođenje Zakona o
statusu i pravima lica paraplegičara i tetrapledičara.
Ministar Skender Reçica odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanica Mirjeta Kalludra postavila je pitanje za ministra za rad i socijalno staranje
Skender Reçica, u vezi komisije o kategorizaciji veterana OVK i budžetskih planiranja za
2018 za sprovođenje Zakona o veteranima OVK.
Ministar Skender Reçica odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanik Imet Rrahmani postavio je pitanje za ministra zdravstva, Uran Ismaili, u vezi
izgradnje Opšte bolnice u Uroševcu.
Ministar Uran Ismaili nije bio prisutan u sali.

Poslanica Ganimete Musliu postavila je pitanje za ministra zdravstva Uran Ismaili, u vezi
isplate rizika za medicinske radnike prve pomoći.
Ministar Uran Ismaili nije bio prisutan u sali.

Poslanica Ganimete Musliu postavila je pitanje za ministra zdravstva Uran Ismaili, u vezi
koeficijenta za plate bolničara sa univerzitetskom spremom.
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Ministar Uran Ismaili nije bio prisutan u sali.

Poslanik Arbër Rexhaj postavio je pitanje za premijera Ramush Haradinaj, u vezi peticije
stanovnika sela Atmaxhe opštine Prizren protiv privatizacije poljoprivrednog zemljišta u
ovom selu.
Premijer Ramush Haradinaj odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanik Lutfi Zharku postavio je pitanje za ministra Pal Lekaj, u vezi izjave ministra .
Lekaj u medijima u vezi potpisivanja projekta od strane poslanika Lutfi Zharku tokom
vremena kada je bio ministar za infrastrukturu.
Ministar Pal Lekaj odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanica Albulena Haxhiu postavila je pitanje za premijera Ramush Haradinaj, u vezi
njegovog stava za Sporazum o pravosuđu potpisan od strane bivšeg premijera Isa Mustafa.
Premijer Ramush Haradinaj odgovorio je na pitanje poslanika.

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnih sednica

Skupština je usvojila bez primedbi plenarnih sednica od 23. 24. 29. 30. novembar i 5. 6. 7.
10. decembra 2017.

4. Prvo razmatranje Nacrta zakona o socijalnim preduzećima

Predavajući je upoznao poslanike da je funkcionalna Komisija za zdravstvo, rad i socijalno
staranje razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini preporučuje njegovo usvajanje.

Ministar za rad i socijalno staranje Skender Reçica, predstavio je i obrazložio je u celini
sadržaj i strukturu Nacrta zakona, kao i pozvao poslanike da isti usvoje.

U nastavku, predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta
zakona.

U vezi Nacrta zakona o socijalnim preduzećima diskutovali su poslanici: Besa Baftiu u ime
funkcionalne Komisije za zdravstvo, rad i socijalno staranje i u ime PG – VV; Haxhi
Avdyli, u ime PG - LDK-a; Bekim Haxhiu, u ime PG - PDK-a; Slavko Simić, u ime PG –
Srpska lista; Time Kadrijaj, u ime PG - AAK-a; Enver Hoti, u ime PG - Nisma; Albert
Kinolli, u ime PG - “6+”; Adem Mikullovci, Mirjeta Kalludra, Mexhide Mjaku-Topalli,
Faton Topalli, Lirije Kajtazi,

Glauk  Konjufca, Naser Rugova, Valentina Bunjaku-Rexhepi i  Arben Gashi, njihove su
diskusije kompletne u transkriptu.
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Nakon diskusija, predsedavajući je izneo na glasanje Nacrt zakona o socijalnim
preduzećima.
Rezultat glasanja je sledeći:

Za-------------------- 65,
Protiv ---------------- 0,
Uzdržani ------------ 1.

Skupština je donela ovu:

ODLUKU

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-022 o socijalnim preduzećima

2. Zadužuju se funkcionalna i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom
Skupštine da razmatraju ovaj N/Z  i Skupštini podnesu izveštaje sa preporukama.

5. Razmatranje Izveštaja Institucije narodnog advokata za 2016.god.

Predsedavajući je informisao Skupštinu da Funkcionalna komisija za ljudska prava,
ravnopravnost polova, nepronalažena lica i peticije, i Komisija za budžet i finansije su
razmatrale ovaj Izveštaj i Skupštini preporučuju njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvano Narodnog advokata da pred Skupštinom iznosi Izveštaj.

Narodni advokat Hilmi Jashari – je pred Skupštinom izneo i obrazložio Godišnji izveštaj
Institucije Narodnog advokata za 2016.god. njegov govor je kompletan u transksriptu.

Predsedavajući – otvorio je raspravu za razmatranje Godišnjeg izveštaja Institucije
Narodnog advokata za 2016.god.

U vezi Godišnjeg izveštaja Institucije Narodnog advokata za 2016.god. diskutovali su: u ime
Funkcionalne komisije za ljudska prava …  poslanica Duda Balje  i u ime PG “6+”; U ime
Komisije za budžet i finansije poslanik  Lumir Abdixhiku; Sami Kurteshi, U ime PG
LVV; Lirije Kajtazi, u ime PG  LDK-a; Mexhide Mjaku-Topalli, U ime PG PDK-a; Miljana
Nikolić, u ime PG    Lista Srpska; Teuta Haxhiu, u ime PG AAK-a; Albulena Balaj-Halimaj,
u ime PG „Nisma për Kosovën“; Arbërie Nagavci, Korab Sejdiu, Luljeta Veselaj-Gutaj,
Milaim Zeka, Veton Berisha, Mirjeta Kalludra, Bekim Haxhiu, Ganimete Musliu, Daut
Haradinaj, Time Kadrijaj, Islam Pacolli, Blerta Deliu-Kodra, Bilall Sherifi, Xhevahire
Izmaku i Enver Hoti. Njihove su diskusije kompletne u transkriptu.

Nakon diskusija, zbog izostanka kvoruma, predsedavajuća je prekinula rad plenarne sednicu
u   17:15.

* * *
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Četvrtak, 25 januar 2018.god.
Nastavak plenarne sednice započete   14 decembra  2017.god.

Sednicom je predsedavao, predsednik Skupštine Kadri Veseli, potpomognut od
potpredsednika Skupštine, g-dina Kujtim Shala.

Predsednik je otvorio Prolećnu sesiju rada Skupštine za 2018.god.

On je informisao Skupštinu o odlukama Predsednika Republike Kosova u vezi zamene
poslanika iz političkog subjekta   “Lëvizja Vetëvendosje”, g-dina Shemsi Syla, u mesto
bivšeg poslanika   Mytaher Haskuka i g-dina  Salih Zyba, u mesto bivšeg poslanika
Qëndron Kastrati. Novo imenovani poslanici su pozvani da polažu zakletvu i da potpišu
deklaraciju zakletve.

U nastavku Skupština je radila sa nedovršenim tačkama dnevnog reda sa Plenarne sednice
započete 14.12.2017.god.:

5. Glasanje o Godišnjem izveštaju Institucije Narodnog advokata za 2016.god.

Predsednik je informisao Skupštinu da diskusije u vezi ovog Izveštaja su iscrpljene na
sednici od 14.12.2017.god., ali zbog izostanka kvoruma isti nije iznet na glasanje.

Po tom je Predsednik izneo na glasanje Godišnji izveštaj  Institucije Narodnog advokata za
2016.god.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za-------------------- 53,
Protiv ---------------- 7,
Uzdržanih-------------2.

Skupština je većinom glasova donela ovu:

ODLUKU

Usvaja se Godišnji izveštaj  Institucije Narodnog advokata za 2016.god.

6. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Fonda penzijske štednje Kosova za 2016.god.

Predsedavajući (predsedavao je potpredsednik Kujtim Shala),  informisao je Skupštinu da je
funkcionalna Komisija za budžet i finansije razmatrala ovaj Izveštaj i Skupštini preporučuje
za usvajanje.

On je pozvao predsednika Komisije za budžet i finansije da pred Skupštinom iznosi i
obrazlaže Izvešaj Komisije.
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Predsednik Komisije za budžet i finansije, poslanik Lumir Abdixhiku, je pred Skupštinom
izneo i obrazložio Godišnji izveštaj  Fonda penzijske štednje Kosova za 2016.god. njegova
je diskusija kompletna u transkriptu.

U nastavku, predsedavajući je otvarao raspravu u vezi ovog Izveštaja.

U vezi Godišnjeg izveštaja Fonda penzijske štednje Kosova za 2016.god. diskutovali
poslanici: Dardan Sejdiu, U ime PG LVV; Lumir Abdixhiku, u ime PG LDK-a; Safete
Hadërgjonaj, u ime PG PDK-a; Blerim Kuçi, u ime PG AAK-a; Enver Hoti u ime PG
„Nisma për Kosovën“; Allbert Kinolli, u ime PG“6+”, kao i poslanici: Islam Pacolli,
Valentina Bunjaku-Rexhepi, Shqipe Pantina, Faton Topalli i Teuta Haxhiu.  Njihove su
diskusije kompletne u transkriptu.

Po tom je predsedavajući izneo na glasanje Godišnji izveštaj  Fonda penzijske štednje
Kosova za 2016.god.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za-------------------- 67,
Protiv ---------------- 0,
Uzdržani-------------1.

Skupština je većinom glasova donela ovu:

ODLUKU

Usvaja se Godišnji izveštaj  Fonda penzijske štednje Kosova za 2016.god

7. Razmatranje zahteva Fonda za penzijsku štednju Kosova za usvajanje godišnje
takse za 2018. godinu

Predsedavajući je upoznao poslanike Skupštine da je Funkcionalna komisija za budžet i
financije razmotrila zahtev Fonda penzijskih štednji Kosova za usvajanje godišnje takse za
2018. Godinu i Skupštini preporučila usvajanje istog.

Predsednik Komisije  za budžet i finansije, Lumir Abdixhiku, podneo je i obrazložio
izveštaj  Funkcionalne Komisije u vezi sa zahtevom Fonda penzijskih štednji Kosova za
usvajanje godišnje takse za 2018. Godinu, čija diskusija  je data u transkriptu.

U nastavku, predsedavajući je otvorio diskusiju o zahtevu Fonda penzijskih štednji Kosova
za usvajanje godišnje takse za 2018. godinu.
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U vezi sa zahtevom Fonda penzijskih štednji Kosova za usvajanje godišnje takse za 2018.
godinu, diskutovali su sledeći poslanici: Dardan Sejdiu, u ime PG - LVV; Lumir
Abdixhiku, u ime PG - LDK-a; Safete Hadërgjonaj, u ime PG - PDK-a; Ahmet Isufi, u
ime PG - AAK-a; Enver Hoti u ime PG - Nismës për Kosovën; Fikrim Damka, u ime PG -
“6+”, Korab Sejdiu, Milaim Zeka, Xhevahire Izmaku, Ismajl Kurteshi i Armend Zemaj, čije
diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je dao na glasanje zahtev Fonda penzijskih štednji Kosova
za usvajanje godišnje takse za 2018. Godinu.

Rezultat glasanje je bio sledeći:

Za -------------------------- 50,
Protiv ---------------------- 9,
Uzdržani ------------------ 4.

Skupština je ogromnom većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se zahtev Fonda penzijskih štednih Kosova za određivanje  operacione takse od
0,071% i investicione takse  od  0,381% za  2018. Godinu.

8. Formiranje  Komisije Ad-hoc za izbor kandidata za članove Borda Radio televizije
Kosova

Predsedavajući je upoznao poslanike da je  Predsedništvo Skupštine na sednicama od 5.
Decembra  2017 i 22. Januara  2018, zahtevalo od parlamentarnih grupa  da dostavljaju
predloge za predsednika, zamenika predsednika i članova Ad-hoc  Komisije za izbor
kandidata za članove Borda Radio televizije Kosova.

Predsedavajući je stavljao na glasanje predloge parlamentarnih grupa za formiranje  Ad-hoc
Komisije za izbor kandidata  za jednog (1) člana od srpske zajednice i jednog  (1) člana iz
većinske albanske zajednice u Bordu Radio televizije Kosova.

Rezultat glasanje je bio sledeći:

Za -------------------------- 69,
Protiv ---------------------- 0,
Uzdržani ------------------ 0.

Skupština je ogromnom većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U
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I. Formira se Ad-hoc Komisija za izbor kandidata  za jednog (1) člana od srpske zajednice i
jednog  (1) člana iz većinske albanske zajednice u Bordu Radio televizije Kosova, u
sledećem sastavu:

1. Imet Rrahmani, .........iz PG - LDK-a, predsednik
2.   Nait Hasani, ............. iz PG - PDK-a, prvi zamenik predsednika
3.   Igor Simić, ................iz PG - SL-a, drugi zamenik predsednika,
4.   Shqipe Pantina,..........iz PG - LVV -a, član,
5.   Valon Ramadani,.......iz PG - LVV - a, član,
6.   Fisnik Ismajli,............iz PG - LVV - a, član,
7.   Lirije Kajtazi, ........... iz PG - LDK-a, član,
8.   Blerta Deliu-Kodra,...iz PG - PDK-a, član,
9.   Rasim Selmanaj, ...... iz PG - AAK- a, član,
10. Milaim Zeka, ............iz PG - Nismë për Kosovën, i
11. Allbert Kinolli,...........iz PG  “6+”.

II. Ad-hoc Komisija je, na osnovu člana  26 tačka 2.3 Zakona br. 04/L-046 o Radio televiziji
Kosova, treba da razmotri i da izabere prijavljene kandidature za jednog (1) člana od
srpske zajednice i jednog  (1) člana iz većinske albanske zajednice u Bordu Radio televizije
Kosova,  i Skupštini da podnosi izveštaj sa preporukama.

9. Formiranje  Komisije ad-hoc za izbor kandidata za jednog (1) člana Borda za žalbe

Predsedavajući je upoznao poslanike Predsedništva Skupštine da je  na sednici održanoj 5.
Decembra  2017, zahtevao od parlamentarnih grupa da dostavljaju  predloge za Predsednika,
zamenika predsednika i članove Ad-hoc Komisije za izbor kandidata  za jednog    (1) člana
Borda za žalbe.

Predsedavajući je stavljao na glasanje predloge parlamentarnih grupa za formiranje  Ad-hoc
Komisije za izbor kandidata  za jednog (1) člana  u Bordu za žalbe.

Rezultat glasanje je bio sledeći:

Za -------------------------- 71,
Protiv ---------------------- 0,
Uzdržani ------------------ 0.

Skupština je ogromnom većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

I. Formira se  Ad-hoc Komisija za izbor kandidata za jednog  (1) člana Borda za žalbe, u
sledećem sastavu:

1. Xhevahire Izmaku, .... iz PG - PDK –a, predsednica
2.   Shqipe Pantina........... iz PG - LVV –a, prva zamenica predsednika
3.   Allbert Kinolli............ iz PG - “6+”, drugi zamenik predsednika
4.   Valon Ramadani......... iz PG - LVV –a, član,
5.   Fisnik Ismajli...............iz PG - LVV - a, član,
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6.   Arben Gashi, ...............iz PG - LDK - a, član,
7.   Armend Zemaj, ......... iz PG - LDK- a, član,
8.   Andin Hoti, ............... iz PG - PDK- a, član,
9.   Jelena Bontić, ........... iz PG - SL, a, član,
10. Rasim Selmanaj, ....... iz PG - AAK- a, član, i
11. Enver Hoti................. iz PG - Nisma për Kosovën, član.

II. Ad-hoc Komisija je, na osnovu člana  38 tačka  2.2 i  2.3 Zakona br.  04/L-44 u
Nezavisnoj Komisiji za medije će razmotriti i izabrati prijavljene kandidature za jednog (1)
člana u Bordu za žalbe i Skupštini će podneti izveštaj sa preporukama.

Predsedavajući je zatvorio radove plenarne sednice od 25. januara 2018. god., u  12:00
časova.

Predsednik Skupštine,

Kadri VESELI

Pripremila:
Direkcija za plenarna i proceduralna pitanja.


